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Výbor mestskej časti č. 3 
 
Predseda výboru: MVDr. Róbert Rathouský 
Sekretár výboru: Ing. Anetta Ondiková 
 
 
  
 
 
 
 

Z á p i s n i c a 
 
 
 
 
 
 
 

    zo zasadnutia výboru mestskej časti č. 3 - Čermáň, ktoré sa konalo  
dňa 21.05.2025 o 16:00  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na pripomienky 
3. Prerokovanie materiálov a podnetov  
4. Diskusia – rôzne 
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1.  Otvorenie 
 

Zasadnutie VMČ č. 3 - Čermáň otvoril predseda výboru MVDr. Róbert Rathouský. 
Skonštatoval, že je prítomných 6 členov a výbor mestskej časti je uznášaniaschopný. Priložená 
je prezenčná listina. 
 

2.  Odpovede na pripomienky 
 
2. 1) SMS – odpoveď ohľadne opravy rozkopaného chodníka po plynároch na Hlbokej ul. č. 61 
 
SMS → urgovalo dňa 1.4.2025 spoločnosť ŠIPS, s. r. o. Zlaté Moravce o vykonanie spätnej 
povrchovej úpravy dotknutých plôch. 
VMČ berie odpoveď na vedomie. 

 

2. 2) SMS – odpoveď ohľadne lokálnej opravy výtlkov a jám na Dolnočermánskej č. 10. 

SMS → lokálnu opravu zaradili do zoznamu „Lokálne opravy miestnych ciest a chodníkov“. 
Odstraňovanie nahlásených a zistených porúch prebieha podľa dôležitosti, až do vyčerpania 
finančného krytia.  
VMČ berie odpoveď na vedomie. 
 
2. 3) SMS – odpoveď ohľadne zrealizovania tvaromiestnej obhliadky na Šuranskej č. 8, kde sa 
po dažďoch tvoria veľké mláky stojacej vody a následne o zrealizovanie nápravy. 

SMS → uskutočnilo tvaromiestnu obhliadku MC Šuranská č. 8 a bolo zistené, že na 
predmetnom úseku cesty je absencia dažďovej kanalizácie (nie je vybudované odvádzanie 
dažďových vôd). SMS má v správe existujúcu vybudovanú dažďovú kanalizáciu. Odporúča 
vybudovanie dažďovej kanalizácie na predmetnej časti MC a akciu zaradiť medzi investičné 
akcie mesta Nitry, nakoľko si to vyžaduje finančné náklady nad rámec lokálnej opravy. SMS 
nedisponuje finančnými prostriedkami na investičné akcie takéhoto rozsahu. 
VMČ berie odpoveď na vedomie. 
 
 

3.  Prerokovanie materiálov a podnetov od občanov 
 
3. 1) OIVaR prijal opätovne podnet od občana o zriadenie autobusového prístrešku na 
Cabajskej ul. Požiadavka sa týka investičnej akcie „Vybudovanie autobusového prístrešku – 
Cabajská“. Odbor investičnej výstavby a rozvoja realizuje investičné akcie odsúhlasené 
a schválené na mestskom zastupiteľstve . 
 
VMČ žiada OD o vybudovanie chýbajúcich autobusových prístreškov na MC Cabajská pred 
mostom v smere mesto – Krškany, pred SOŠS a pri Železiarstve Tóth (obidve strany cesty). 
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3. 2) OD – žiadosť o zmenu organizácie dopravy na Železničiarskej ul. (dnes zjednosmernený 
úsek). Táto zmena bola opätovne iniciovaná obyvateľmi tejto ulice z dôvodu problematického 
vjazdu k rodinným domom. Predmetný podnet obdržal aj ODI Nitra, ktorý k danému riešeniu 
vydal súhlasné stanovisko. Uvedené bolo prerokované i na Komisii pre mestskú mobilitu 
v Nitre a odporúča zobojsmernenie (dať do pôvodného stavu). 
 
VMČ sa žiadosťou opätovne zaoberal. 
Za skoro jeden rok zjednosmernenia uvedeného úseku nezaznamenal okresný dopravný 
inšpektorát, odbor dopravy, ani mestská polícia žiadnu kolíziu v premávke. Zjednosmernenie 
cesty Železničiarska prispelo k upokojeniu dopravnej situácie, prinieslo bezpečnosť pre 
chodcov aj cyklistov, ktorí používajú cestu obojsmerne (absencia chodníka); pri vjazde zo 
Železničiarskej na Hanulovu (pri vjazde do kopca) nie je dobre vidieť vozidlá prichádzajúce 
zľava po Hanulovej. 
 
VMČ vykonal tvaromiestnu obhliadku, kde zistil, že miestna cesta Železničiarska (prepoj 
Železničiarska – Hanulova) nezodpovedá STN 736110 – šírka cesty nespĺňa rozmery pre 
obojsmernú premávku.  
Bezpečnosť vodičov i chodcov je prioritnejšia a dôležitejšia, ako možnosť zachádzania                  
do garáže obyvateľov žijúcich na Železničiarskej ulici, zvlášť keď títo obyvatelia majú ďalšiu 
garáž s vjazdom zo Železničiarskej ulice. 
 
VMČ na základe uvedeného trvá na zachovaní jednosmernej premávky z dôvodu 
bezpečnosti vodičov, cyklistov, ako aj chodcov.   
 
 
 

4. Diskusia – rôzne 
 
4. 1) Zasadnutia výboru sa zúčastnili zástupcovia Mládežníckeho parlamentu v Nitre. 
Informovali výbor o činnosti NMP a zhodnotili stretnutie zo žiakmi na ZŠ Cabajská, kde bolo 
vybratých 9 žiakov. Hlavné témy boli participácia, zelená budúcnosť, práca a budúcnosť, 
digitálna transformácia, do ktorých sa žiaci aktívne zapájali svojimi názormi a nápadmi na 
zlepšenie. 
Cieľom NMP je zabezpečovanie užšieho kontaktu mládeže s orgánmi mesta a napomáhanie 
presadzovaniu ich záujmov, potrieb a požiadaviek. Zvyšovanie povedomia mládeže v rôznych 
témach (neformálne vzdelávanie, participácia, aktívne občianstvo, inklúzia, podpora integrácie 
cudzincov, dobrovoľníctvo, ekológia, šport, kultúra) a podpora osobného rozvoja mládeže.  
Činnosť NMP zahŕňa najmä zastupovanie záujmov mládeže, organizovanie vlastných podujatí, 
participovanie mládeže na spoločenských, kultúrnych, športových a iných aktivitách 
organizovaných mestom, alebo inými organizáciami na území mesta Nitra a aktívnu spoluprácu 
s ďalšími školskými, alebo mládežníckymi parlamentmi.   
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Požiadavky výboru na organizačné oddelenie – VMČ žiada: 
 
SMS:   

- o ostrihanie tují prerastajúcich nad chodník na rohu ulíc Hlboká – Potravinárska, 
nakoľko je tým znížený výhľad do križovatky 
 
 

 
 

 
- o ostrihanie kríkov zasahujúcich do chodníka na Potravinárskej ul., kde parkujú autá 

a nedá sa tadiaľ prejsť s kočíkom 
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- o ostrihanie stromov zasahujúcich do schodov nad obchodom Nitrazdroj                        

na Potravinárskej ul. 

        

 

- o ostrihanie stromov na parkovisku na Potravinárskej ul. 
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OŽP: 
- o vyzvanie stavebníka, ktorý na Inoveckej ul. po vybudovaní asfaltovej cesty 

neodpratal stavebný odpad z mestského pozemku. 
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OD:   
- o vybudovanie chýbajúcich autobusových prístreškov na MC Cabajská pred 

mostom v smere Krškany, pred SOŠS a pri Železiarstve Tóth (obidve strany cesty). 
 

 
Hlasovanie:  prítomní – 6   

za – 6  
proti – 0    
zdržal sa – 0   

 
 
Priložená je prezenčná listina. 
 
 
 
 
 
 
V Nitre dňa: 23.05.2025 
                                                        
 
 
 
                                                                         MVDr. Róbert Rathouský, v. r.                                
                                   predseda 
 
 
 
Zapísala: Ing. Anetta Ondiková, v. r.       
                sekretárka VMČ č. 3 


